
OBEC SLOVĚNICE
Slověnice 29, 257 26 Divišov

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA
ZE DNE 26.7. 2024 (č.3)

Přítomní zastupitelé: Bc. Anežka Kronusová, DiS., Lukáš Jedlička, Bc. Josef

Ehrenberger

Hosté: Sigmund, Babor, Míka, Lažan, Urban, Knotek, Knotková, Mocová, Dufková,

Vladyková, Koudelka

Předpokládaný program:

1. Prohlášení o usnášeníschopnosti

2. Projednání rozpočtového opatření

3. Projednání úpravy veřejnoprávní smlouvy na dotace ČOV

4. Informace o bezpečnostní situaci na silnici č. 113

5. Informace o správě lesů, vodní nádrži, brodu pod Lipinami a dění v obci

6. Diskuze závěr

Zasedání zahájeno v 17:30 hod.

Jednání zahájil starosta a přivítal všechny přítomné.

Ad 1.

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva a konstatoval, že přítomní zastupitelé jsou

usnášeníschopný a seznámil přítomné s programem zasedání. Starosta určil jako

zapisovatele Lukáše Jedličku a jako ověřovatele Anežku Kronusovou a Otu

Varvarovského.
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PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 2.

Zastupitelé projednali a schválili rozpočtové opatření č. 2.

PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 3.

Starosta navrhl úpravu veřejnoprávní smlouvy na dotaci domácích ČOV, ve které by

se zkrátila doba trvání smlouvy z 10 na 3 roky (bod 2.1./d).

PRO: 4, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0

Ad 4.

Starosta informoval přítomné o situaci na silnici protínající obec č. 113. Byl zaslán

dopis na kraj s dotazem o možnostech řešení zlepšení bezpečnostní situace na dané

vozovce. Z kraje přišla odpověď o možnostech zbudování radaru a nebo vyvýšeného

můstku na konci obci, který by zpomalil vyjíždějící a přijíždějící vozidla do obce.

Tuto možnost by bylo možné realizovat nejdříve za několik let z důvodu nově

opravené vozovky, do které se nesmí zasahovat. Zatím bylo zbudováno několik

zrcadel na vyžádání občanů a bude se realizovat výstražná značka v obci.

Ad 5.

Starosta informoval přítomné o dění v obci. Byl zadán nový projekt veřejného

osvětlení, které bude vystaveno k novostavbě č.p. 33 z důvodu změny trasy vedení.

Dále informoval o zpevnění brodu pod Lipinami, které se bude realizovat v

součinnosti s Radošovicemi. Dále informoval o odbahnění vodní nádrže, o možnosti
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odkupu natěženého dřeva, které se nachází v zatáčce mezi Slověnicemi a Bílkovicemi

(cena 400,- Kč za 1m3). V září bude objednán velkoobjemový kontejner.

Ad 6.

V diskuzi se zeptal F.M. jestli a jak se bude budovat osvětlení pro parcely, které zatím

nejsou zastavěny. Starosta odpověděl, že zatím zastavěny nejsou a proto se osvětlení

budovat zatím řešit nebude. Pan Z.U. vznesl dotaz na celkovou cenu nově zbudované

cesty v obecním lese u cesty na Bílkovice, dále se dotazoval jak obec zajistí péči o

vytěžené lesy a proč jiné subjekty využívají nově zbudovanou lesní cestu, když byla

financována obcí Slověnice. Starosta odpověděl, že celková cena zatím známa není,

ale odhad je cca 80 000,- a že danou cestu sice využívají jiné subjekty na těžení, ale

že nelze nijak tuto cestu zablokovat pro ostatní a pokud by cesta byla poničena tak

bude obec požadovat náhradu a nebo uvedení do původního stavu, dále informoval o

dohodě s firmou ALMEA, která podle dohody má plně zajistit jak zalesnění tak

následnou péči o nově zasázené stromy v obecních vytěžených lesích.

Starosta ukončil zasedání v 18:45

Ve Slověnicích dne 7.8.2024

Přílohy zápisu:

1. Veřejnoprávní smlouva

2. Rozpočtové opatření č.2

Zapsal: Lukáš Jedlička

Ověřil: Anežka Kronusová …………………………….
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Ota Varvarovský …………………………….

Vyvěšeno na úřední desce dne: 7.8.2024

Sejmuto z úřední desky dne: ……………
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